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2021 még mindig a járvány okozta nehézségek terhét hordozva indult, és sajnos a versenyek és 

az indulók számában erősen érezhető a pandémia hatása. 

A hagyományosan évindító műlovas verseny sajnos elmaradt.  A herpeszvírus miatt egészen 

június közepéig kellet várni az első hazai versenyre. A Budapest Bajnokság a Nemzeti 

Lovardában került megrendezésre 69 lovastornász részvételével. Mindössze egy hét kihagyás 

után újra megmérettethette magát mindenki, immár nemzetközi versenyen, a budapesti CVI-n, 

a verseny remek felkészülési lehetőség volt az augusztusi Világbajnokságra. 

2021-ben szakág legfontosabb feladata a hazai rendezésű Világbajnokságra való felkészülés és 

annak lebonyolítása volt. Ebből a feladatból derekasan kivette a részét a Lovastorna Szakág 

jórésze. Köszönettel tartozok mindenkinek, hogy öregbítette a magyar Lovastorna Szakág 

hírnevét! A szép eredmények, az örömteli pillanatok mellett sikerült olyan értékeket megőrizni, 

melyeknek köszönhetően sportolóink fejlődése, jövőbeli felkészülése részben biztosított. A 

Nemzeti Lovardába telepített MOVIE, a saját épülettel mindannyiunk közös értéke. Az MLSZ 

által vásárolt 2 ló reméljük hosszú évekig segítheti a válogatott sportolóinkat. A világbajnokság 

előtti eszközbeszerzéssel minden tagegyesületnek tudtunk segíteni. Kiemelkedő sportolónk, 

Bence Balázs a Világbajnokságon búcsúzott versenyzőként a hazai és nemzetközi közönségtől, 

bízunk benne, hogy tudását és tapasztalatát át tudja adni a hazai lovastorna szakág következő 

nemzedékeinek. 

Szeptemberben Máriakálnokon találkozhattak a sportág versenyzői. A meghívásos versenyen 

34 induló vett részt. 

Október 9-10. volt 2021-ben az Országos Bajnokság hétvégéje, a különböző kategóriákban 76 

lovastornász mérte össze tudását. 

Kidolgozásra került a rajtengedély vizsga online elméleti szakasza, két helyszínen összesen 18 

sportolónak tartottunk rajtengedélyvizsgát. 

Elindult a Tehetség program, Németh Blanka és Bence Balázs kitűnő versenyzők és 

bebizonyosodott, hogy ugyanilyen jó edzők is, Könyves-Tóth Eszter pedig a szervezési 

feladatokkal járult hozzá a program sikeréhez. Ezúton is köszönjük munkájukat! 

Szeretettel köszöntjük a Helló-Art Lovastorna Egyesületet közösségünkben! Eredményes 

versenyzést kívánunk a következő évekre! 
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